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Plats och tid Gamla Stationshuset, Laholm, kl. 14.00-16.00 
 
 
Beslutande Anita Fast (M), ordförande 
 Annita Asplid, PRO Laholm 
 Anita Radels, PRO Knäred 
 Lillemor Johnsson, SPF Sydhalland 
 Karin Hellsten, SPF Seniorerna Laholm 
 Ulla Martinsson, SPF Ränneslöv/Ysby 
 Kerstin Jönsson, SPF Veinge/Tjärby 
 Kerstin Meuller, SKPF 
 Ingegärd Nordenberg, SKPF 
 Peter Berndtson (SD), ledamot  
 
   
Övriga deltagande Gun Nordström, PRO Laholm 
 Nils-Inge Eriksson, PRO Knäred 
 Anette Larsson, sekreterare  
 Kristina Isaksson, verksamhetschef socialförvaltningen § 19A 
 Alexandra Oancea, kvalitetsutvecklare socialförvaltningen § 23 
 
 
 
 
 
 
 
 
Utses att justera  Karin Hellsten, SPF Seniorerna Laholm 
 
Tid för justering: den 14 december 2023 kl. 14.15 
 
 
Paragrafer  17-23 
 
 
Sekreterare ______________________________ 
 Anette Larsson 
 
 
 
 
Ordförande ______________________________ 
 Anita Fast (M) 
 
 
 
 
Justerande ______________________________ 
 Karin Hellsten, SPF Seniorerna Laholm 
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Ordförandes signatur:_____________________________ 

 
 
Justerandes signatur:_____________________________ 

 

§ 17/23 
Val av justeringsman 
Till att justera dagens protokoll utses Karin Hellsten, SPF Seniorerna Laholm. 
Justeringen sker den 14 december 2023 kl. 14.15 i Stadshuset. 
 
 
§ 18/23 
Föregående mötes protokoll 
Genomgång av föregående mötes protokoll från den 7 september 2023. Inget att 
notera. 
 
 
§ 19/23 
Information utifrån inkomna frågor från pensionärsorganisationerna 
 
A. Kristina Isaksson, Senior, deltar via länk 

 
Fråga: Matsalarnas stängning – under all kritik. Vi ska jobba mot ofrivillig ensamhet 
och gemenskapen i matsalarna betyder mycket. Pensionärer som bor i lägenheter i 
anslutning till Särskilt boende bör absolut få gå in och äta. 
Svar: Kommunstyrelsen har skickat utredningsuppdrag till samhällsbyggnads-
nämnden för utredning av följande fråga: Hur förhåller sig verksamheten öppna 
restauranger och caféverksamhet på Smedjebacken, Lingården och Randerslund till 
regelverket om konkurrens mellan kommunal och privat verksamhet. Samhälls-
byggnadsnämnden ska även detaljerat redogöra för vilken besparing som 
nedläggning av verksamheten genererar. 
 
Kommunala pensionärsrådet anser att frågan om matsalarnas stängning måste tittas 
vidare på.  
_____ 

 
Fråga: Hur stor andel är undersköterskor på Särskilt boende och i hemtjänsten? 

Svar: 73,3 % är undersköterskor på Särskilt boende. 65 % är undersköterskor i 
hemtjänsten. 17 medarbetare är i utbildning under Äldreomsorgslyftet, är klara 
senvåren 2024. Har kört tre utbildningar, drar igång ny utbildning igen hösten 2024, då 
har man nya statsbidrag. 
_____ 
 
Fråga: Personalkontinuiteten måste höjas 

Svar: Enligt öppna jämförelser och KKIK så ligger Laholm i mitten i jämförelse med 
liknande kommuner. Målet är att förbättra det. 
_____ 
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Fråga: Vem sköter samordningen i hemtjänsten, personal springer om varandra tycks 
det på stan. 
Svar: Det är Planeraren i hemtjänsten som sköter det. Två hemtjänstområden i 
Laholm, vid frånvaro lånar man personal av varandra. Beroende på vad man ska göra 
hos brukaren, vissa har delegerad hälso- och sjukvård, så kan det vara olika personal 
som kommer. 
_____ 

 
Fråga: Resultatet av Socialstyrelsens enkät om hur nöjda äldre är med äldrevården i 
Laholms kommun. 
Svar: Genomgång av enkätsvaren, resultatet positivt.  
_____ 

 
Fråga: Enhetscheferna på Särskilt boende bör bli bättre på att fördela aktivitetstiderna. 
Svar: Verksamhetschefen för Senior tar med sig frågan till sina enhetschefer inom 
Särskilt boende. 
_____ 

 
Fråga: Vem ska man kontakta om man behöver plats för anhörig som inte klarar sig 
själv om ”anhörigvårdare” blir sjuk och eventuellt inlagd på sjukhus? 
Svar: På vardagar ska man kontakta biståndshandläggarna på myndighetskontoret. På 
helgen är det tjänstgörande sjuksköterska som kan kontaktas. 
_____ 

 
Fråga: KPR önskar bli involverade tidigare i frågor som rör äldre. 
Svar: KPR ska återkomma till förvaltningen med hur man önskar att detta ska 
hanteras. 
_____ 

 
 

B. Eva Thelander, LSS, svar via mejl 
 
Fråga: Demenssjuksköterska finns det i Laholms kommun? 

Svar: Demenssjuksköterska finns i Laholms kommun, för närvarande i rollen som 
demenssamordnare, året ut. En sjuksköterska som arbetade på ett Särskilt boende var 
också utbildad demenssjuksköterska men denne har avslutat sin anställning.  
_____ 
 
Fråga: Enligt avtal med Region Halland punkt 6 Särskilda uppdrag ska Läkarmed-
verkan på Särskilt boende ingå med 30 min/vecka på 10 boende+ hembesök, hur 
fungerar detta i Laholms kommun?  
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Svar: I Laholms kommun har vi rond varje vecka som oftast överstiger 30 min. Vid 
dessa ronder har man också läkemedelsgenomgångar kopplade till varje individ. Inom 
hälso- och sjukvården i Laholms kommun upplever vi att samverkan med läkare 
fungerar väl. 
_____ 
 
 
C. Sara Bexell, måltidschef, svar via mejl 

 
Fråga: Matsvinn – hur stort är detta? Finns det halva portioner? 

Svar: Generellt ligger matsvinnet i Laholms kommun på runt 36-38 gr/serverad 
portion. För äldreomsorgen började vi mäta strax innan sommaren, där kan man se att 
det är högre men det är normalt att det är högre än i förskola och skola jämfört med 
hur det ser ut i övriga landet. 
 
Det finns inte halva portioner. Behöver man en mindre portion men med samma 
mängd näring och energi skickar sjuksköterskan en ansökan om specialkost till 
måltidsenheten och då tillgodoses detta.  
_____ 
 
 
D. Gatuförvaltningen 

 
Fråga: Störande skyltar och mattor på trottoarer i Laholm bör åtgärdas. 
Svar: Ordförande tar med frågan till attraktiva Laholm. Frågan kommer även att tas 
upp vid KPR´s nästa sammanträde i mars 2024. 
_____ 
 
 
§ 20/23 
Seniordag 2024 
KPR ska ta fram underlag och kostnadsbeskrivningar för vad Seniordagen ska 
innehålla, detta för att man ska kunna ta ställning till om det kan bli någon Seniordag 
2024. 
 
 
§ 21/23 
Sammanträdesdagar 2024 
Torsdag den 21 mars kl 09.00 
Torsdag den 30 maj kl 09.00 
Torsdag den 3 oktober kl 09.00 
Torsdag den 12 december kl 09.00 
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§ 22/23 
Kommuninformation 
 
Ordförande informerade om: 
 
Socialnämnden svarat på förstudie särskilt boende på Östa Nyby. 
 
Kommunstyrelsen har beslutat om att beställa förstudie för särskilt boende i Veinge 
 
LSS-bostad Allarp, 6 platser från halvårsskiftet 2024 
 
Randerslund troligtvis start av renovering våren 2024 
 
Solgården i Våxtorp är nu riven. 
 
Den nya folkhälsonämnden träder i kraft 1 januari 2024. Från socialnämnden vill 
man särkilt lyfta fram behovet av tidiga insatser för barn och unga och hur kan vi 
motverka isolering och ensamhet bland äldre. 
 
Socialnämnden prioriteras med 23 miljoner i budget 2024. 
- 6 miljoner att förstärka LSS-verksamheten 
- 15,3 miljoner utökat behov inom individ- och familjeomsorgen 
 
 
§ 23/23 
Övriga frågor 
 
Save the date. Regionpensionärsrådets årlig Temadag den 19 april 2024. Program och 
anmälan kommer under våren. 
 
Avslutade mötet med att gå och titta på Visningsmiljön på Lingården. 
 
Nästa möte den 21 mars 2024 kl 09.00. 
_____ 

 


